

10天
7晚

3 全程
星酒店

欧洲奇妙之旅

瑞士·德国·荷兰·比利时·法国



第一天 吉隆坡/中转城市 (机上用餐)
集合于吉隆坡国际机场后，带着愉快兴奋的心情飞往阿姆斯特丹，开始您多姿多彩的假日游，途经中转城市。

第二天 中转城市/阿姆斯特丹 (机上用餐/晚)
抵达荷兰首都阿姆斯特丹，最具有民族色彩的国家。晚餐后，送往酒店休息。

第三天 阿姆斯特丹/科隆/莱茵河地区 (早晚)
今天，我们驱车前往德国之科隆，以“古龙水”及德国最大的教堂而闻名。之后前往莱茵河地区。

第四天 莱茵河地区/迪迪西湖/苏黎世 (早晚)
出发到闻名的迪迪西湖，还可以参观名匠手工制作咕咕钟。之后，驱车前往瑞士。抵达美丽的莱茵区，前往莱茵河源头观赏气势浩瀚，如万马奔腾的莱茵河大瀑布。您可以一路欣赏周边的风景到达雪山地区。晚餐后，入住苏黎世酒店。备注：建议享用当地闻名的猪手餐与黑森林蛋糕 (Euro20/人)

第五天 苏黎世/卢森/苏黎世 (早晚)
今天前往卢森，访问名的狮子纪念碑和卡贝尔桥。您还可利用自由活动时间选购瑞士的纪念品，如：手表、巧克力、刀子等等。
如果时间与天气允许的话，您可参加自费项目游览铁力士山 (CHF100/人) *如遇维修或天气因素雪山将会关闭*

第六天 苏黎世/巴黎 (早晚)
今天，前往法国的首都，有浪漫之城的巴黎。

第七天 巴黎 - 市区游 (早晚)
今天您将乘坐巴士沿途游览巴黎市区城市：包括巴黎圣母院是世界最壮观的教堂之一，也是中古艺术的经典之作，罗浮宫、TROCADERO花园、荣军院，接着参观举世闻名的凯旋门、香榭丽舍大道、协和广场和艾菲尔铁塔。之后您还有机会到闻名世界的巴黎“老佛爷”购物中心及免税店购买巴黎的服装或香水。(“老佛爷”购物中心每逢星期日休息)
如果时间允许的话，可以自费参加船游塞纳河和登上艾菲尔铁塔第二层眺望巴黎全景 (Euro30/人)

第八天 巴黎/布鲁塞尔/阿姆斯特丹 (早晚)
今早，前往比利时的首都 - 布鲁塞尔。进入布鲁塞尔之前，到1958年世界博览会的地点参观比利时的原子塔。之后前往16世纪誉为欧洲最美的广场-布鲁塞尔大广场，到附近拍拍闻名的小英雄“曼奈肯皮斯”（小童撒尿像）。续前往荷兰的首都阿姆斯特丹，也被誉为北方威尼斯。晚餐后，如果有时间，可到欧洲最闻名的红灯区 - “水手村”走一走。

第九天 阿姆斯特丹/中转城市 (早/机上用餐)
今早，您也有机会乘坐透明玻璃顶快艇在阿姆斯特丹的水道上观赏荷兰的沿岸风光。过后，到荷兰的钻石加工厂参观。续参观荷兰特色景点风车村，欣赏村内的风车、乳酪厂及木屐厂使您对荷兰有多一点的认识。之后，送往机场乘搭豪华客机返吉隆坡。

第十天 中转城市/吉隆坡 (机上用餐)
带着满满的欧洲纪念品及回忆回家园。

团费： 出发日期：

备注：全程3星级酒店并提供欧式早餐
我们有权改变顺序或修正行程，将由本公司作最后确认



10WDR-A



鴻運旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 253 2766

Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司 (173557-U) (KKKP4266)

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司

IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi,

JB 80400, Johor, Malaysia. (10590281) (KKKP1478-02)

Tel: (6) 07 336 3038

Fax: (6) 07 336 3018

10 DAYS
7 NIGHTS
3 STARS HOTEL

EUROPE WONDER SERIES



NETHERLANDS + GERMANY + SWITZERLAND + FRANCE + BELGIUM



1 KUALA LUMPUR / TRANSIT CITY (MOB)

Assemble at KLIA for your flight to Netherlands via transit city.

2 TRANSIT CITY / AMSTERDAM (MOB / D)

Arrive at Amsterdam Airport. After dinner, transfer to hotel for check in and rest.

3 AMSTERDAM / COLOGNE / RHINELAND (B/D)

Your Europe vacation starts with a drive to Cologne - famous for the **Largest Cathedral** in Germany and industrial city. Later proceed to Rhineland.

4 RHINELAND / TITISEE / ZURICH (B/D)

Today, stop at Titisee for you to see how **Coo-coo Clock** are made. After that, take a leisure drive to Switzerland. Bring you to the panoramic **Rhine Fall** at Schaffhausen – home Of the IWC watch-maker. You will enjoy the beautiful scenery before reaching the **Swiss Alps**. Enjoy dinner at Zurich and check in hotel.

Note: Suggested Pork Knuckle lunch with Black Forest Cake (Euro20/person)

5 ZURICH / LUCERNE / ZURICH (B/D)

This morning proceed to **Lucerne**, pay a visit to the Landmark of Lucerne – **The Lion Monument** and the **Chapel Bridge**. Free time to shop for swiss souvenir – Watches, Chocolate, Knife, etc...

If time and weather permits, you can join the optional tour to Mt Titlis. (CHF 100/person)

Mountain visit is subject to maintenance closure or weather condition

6 ZURICH / PARIS (B/D)

Today, proceed to Capital of France - Paris.

7 PARIS / CITY TOUR (B/D)

Your panorama bus city tour of Paris will includes:- View of the **Notre Damn Cathedral, Lourve Museum, Trocadero, Invalides, Triumphal Arch, Champs-Elysees, the Concorde Square** and **Eiffel Tower**. We will have some free time for shopping at **"Galeries Lafayette"**. **(Closed on Sunday)**

If time permits, optional tour to enjoy Seine River Cruise and entrance to 2nd level of Eiffel Tower for a charming panoramic view of Paris (Euro30/person)

8 PARIS / BRUSSELS / AMSTERDAM (B/D)

After breakfast, travel to the capital of Belgium - Brussels. Walking tour of Brussels - **Grand Place, Manneken Pis** - the local hero. Make a photo stop at the Landmark of Brussels - the gigantic **Atomium** and drive pass Royal Palace, Laeken Palace etc..... Later proceed to Amsterdam - "City of Diamonds". After dinner in Chinatown, if time permits, you may want to have a look at the colorful red light district - also call **"Sailor's Quarters"**.

9 AMSTERDAM / TRANSIT CITY (B / MOB)

This morning, we will take a **Canal Cruise** along the famous canal of Amsterdam and drop by the Diamond Factory to see how the brilliant diamond were cut in Netherlands. Follow by a visit to the **Dutch Village - Zaanse Schans**. Traditional windmill is still turning and you can see how cheese and clog were made. Transfer to airport for your flight back home.

10 TRANSIT CITY / KUALA LUMPUR (MOB)

Arrive home with all the sweet memories of Europe.

TOUR FARE:

DEPT. DATE:

Remarks: All the way 3 star hotel with continental breakfast

We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice



10WDR-A



鴻運旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 253 2766

Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司

IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi,

JB 80400, Johor, Malaysia. (10590281) (KKKP1478-02)

Tel: (6) 07 336 3038

Fax: (6) 07 336 3018